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Fråga – ang. Ekogas
Enligt medierapporteringen går Ekogas nu äntligen med vinst. Företaget producerar
komprimerad naturgas till bilar och bussar. Transportsektorn efterfrågar flytande naturgas till
sina fordon, men komprimerad gas är något mer svårhanterlig och framtiden för
förbränningsmotorer ser inte speciellt ljus ut. Marknaden för komprimerad gas ser dessutom
ut att minska.

Konkurrensen om insatsvaror till naturgastillverkningen ser ut att öka. Exempelvis finns det
planer på att bygga en biooljeanläggning i Bollnäs. Funderingar uppstår med anledning av
dessa dystra framtidsutsikter för komprimerad naturgas.

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga:

● Finns det några tankar/planer på att sälja Ekogas nu när bolaget går med vinst för att
få igen delar av det som investerats?
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